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Protokół Nr XXVIII/2016 

z Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu Grójeckiego 

odbytej w dniu 11 sierpnia 2016 r.     

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Grójcu.  

 

Przewodniczący Rady Władysław Kumorek o godzinie 12.00 otworzył Sesję 

wypowiadając formułę „Otwieram Nadzwyczajną Sesję Rady Powiatu Grójeckiego”. 

 

Następnie powitał Panie i Panów Radnych Powiatu Grójeckiego oraz 

zaproszonych gości.  

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady poinformował, że obecnie w Sesji uczestniczy 16 radnych, co 

stanowi quorum i  pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności 

stanowi załącznik  do niniejszego protokołu.  

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 

Powiatu Grójeckiego na 2016 r.  

4. Zamknięcie posiedzenia. 

Radni Andrzej Zaręba i Ireneusz Szymczak przybyli na Sesję. Obecnych 18 radnych. 

 

Ad. 3 
Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Powiatu 

Grójeckiego na 2016 r.-przedstawiła Skarbnik Powiatu Jadwiga Ostrowska (załącznik). 

 
Radny Krzysztof Ambroziak spytała czym spowodowane jest zwiększenie 

wydatków na modernizację drogi Nr 1694W Nowe Miasto – Ulów, czy trzeba 

wykonać większy odcinek drogi, czy wynika to z przetargu.  

  
Starosta Marek Ścisłowski wyjaśnił, że w projekcie realizacji drogi była ustalona 

kwota 450 tys. zł, jako udział trzech stron tj. powiat 150 tys. zł, Nadleśnictwo Grójec 

150 tys. zł oraz 150 tys. zł gmina Nowe Miasto. Wykonany kosztorys opiewa na 
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kwotę 570 tys. zł w związku z tym przetarg nie był ogłoszony i były prowadzone 

rozmowy z nadleśnictwem, które dysponowało wyższą kwotą. Nadleśnictwo 

zdecydowało pokryć koszty zadania do wysokości kosztorysowej. W związku  z tym 

zwiększyło swój udział o 128 tys. zł, co daje z ich strony ogólną kwotę 278 tys. zł. 

Udział powiatu i gminy pozostaje bez zmian. Ostateczne rozliczenie kosztów  

modernizacji nastąpi po przetargu i jeśli kwota będzie niższa nadleśnictwo będzie 

chciało część środków odzyskać. Niemniej na dzień dzisiejszy, żeby  ogłosić przetarg 

konieczne jest pokrycie całości kosztów i na to nadleśnictwo wyraziło zgodę.    

    
Radny Maciej Dobrzyński w związku z przesunięciem kwoty 159 tys. zł w dziale 

921 – kultura i ochrona dziedzictwa narodowego spytał, o jaką ugodę chodzi.  

 
Radca Prawny Marian Seweryn wyjaśnił, że ugoda została zawarta przed Sądem 

Gospodarczym z podwykonawcą, w tym momencie nie pamięta jakiej firmy, 

ponieważ zrezygnował on z całej należnej kwoty odsetek. Jest solidarna 

odpowiedzialność inwestora i głównego wykonawcy.  

 
Radny Maciej Dobrzyński poprosił o bardziej precyzyjną wypowiedź, jaki 

wykonawca i podwykonawca oraz dokładnej informacji czego to dotyczy.  

   
Radca Prawny Marian Seweryn stwierdził, że w tym momencie nie posiada  

dokładnej informacji.  

 
Skarbnik Powiatu Jadwiga Ostrowska wyjaśniła, że uchwała dotyczy zmiany 

paragrafu, dużo wcześniej było to wprowadzone do budżetu. Nie chodzi  

o wprowadzenie  dodatkowych wydatków, kwota jest ta sama, ale o zmianę paragrafu.   

 
Radca Prawny Marian Seweryn podkreślił, że udzieli odpowiedzi na piśmie. 

 

Radny Maciej Dobrzyński stwierdził, że chciałby znać szczegóły. Jak może 

głosować, jeśli Pan Mecenas nie jest w stanie udzielić odpowiedzi.   

 
 
Radca Prawny Marian Seweryn podkreślił, że ugoda została już dawno zawarta. 
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Radny Maciej Dobrzyński stwierdził, że chciałby wiedzieć czego ugoda dotyczyła. 

 
Skarbnik Powiatu Jadwiga Ostrowska zaznaczyła, że jest to w budżecie.  

 
Starosta Marek Ścisłowski wyjaśnił, że obecna uchwała wprowadza zmianę  

w budżecie dotyczącą przesunięcia środków pomiędzy paragrafami, natomiast radny 

porusza sprawę zawarcia ugody, co było już dawno do budżetu wprowadzone.  Nie 

ma to wpływu na uchwałę budżetową. 

 
Radny Stanisław Sitarek odczytał fragment dot. zmian w dziale 921 – kultura i 

ochrona dziedzictwa narodowego. Stwierdził, że gdyby był zapis, że chodzi o zmianę 

w klasyfikacji budżetowej, bez wtrącania informacji o ugodzie sądowej nie byłoby 

pytań. Z uwagi na przygotowanie nieprecyzyjnej uchwały  pojawiły się wątpliwości.  

 
Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że sprawa ugody dawno była omówiona 

na poprzednich sesjach, obecnie chodzi o przesunięcie między paragrafami.  

 
Radny Maciej Dobrzyński ponownie poprosił o przedstawienie szczegółów. Jak 

można przyjąć uchwałę, skoro radni nie wiedzą nad czym głosują. 

 
Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. Obecnych 18 radnych. Głosowało 17 radnych. Uchwała Nr 

XXVIII/176/2016 została przyjęta większością głosów, 10 „za”, 3 „przeciw”  

i 4 „wstrzymujące się”  

 
Ad. 4 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 12.13 

zamknął posiedzenie wypowiadając formułę „Zamykam Nadzwyczajną Sesję Rady 

Powiatu Grójeckiego”. 

 

 
              Protokołowała                                                      Przewodniczył 

 

   Palmira Ponceleusz-Kornafel                                      Władysław Kumorek 


